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§ 14 
Remiss av Revidering av samverkansavtal med SISAB 
gällande utbildningslokaler KS 2021/992  
Yttrande till kommunstyrelsen 
SÖD 2021/1429 
 

Beslut  
Södermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och översänder det som remissyttrande till 
kommunstyrelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har på uppdrag arbetat fram ett reviderat 
ramavtal i samarbete med SISAB. Det nya avtalet benämns 
samverkansavtal mellan Stockholms Stadshus AB och SISAB, 
Skolfastigheter i Stockholm AB. Förslaget till det nya 
samverkansavtalet avser förtydliga koncerngemensamma intressen 
samt öka incitamenten till samarbete och effektivisering av 
nämndens utbildningslokaler i SISAB:s fastigheter. 
 
Södermalms stadsdelsnämnd beräknas få en hyreshöjning med ca 
8,1 procent, vilket innebär en ökad hyreskostnad om ca 1,4 mnkr. 
Nämndens nettolokalkostnader förväntas dock endast öka med ca 
156 tkr eftersom SISAB utökar sitt åtagande i aktuella fastigheter. 
Förvaltningen noterar att kostnadsberäkningarna är schematiska i 
dagsläget vilket kan innebära viss avvikelse mot verkligt utfall. 
Förvaltningen instämmer med att föreslagna justeringar av 
samverkansavtalet är rationella och ändamålsenliga för alla parter. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2021/1429-2 Tjänsteutlåtande Remiss av revidering av 
samverkansavtal med Sisab 

 SÖD 2021/1429-1 Remiss av Revidering av samverkansavtal 
med SISAB gällande utbildningslokaler 

 SÖD 2021/1429-1.4 KS 2021/992 Bilaga 1 
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 SÖD 2021/1429-1.3 KS 2021/992 Bilaga 1 till bilaga 1 
 SÖD 2021/1429-1.1 KS 2021/992 Bilaga 2 
 SÖD 2021/1429-1.2 Kopia av godkänt tjänsteutlåtande: KS 

2021/992 Tjänsteutlåtande  
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